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De fractie heeft de volgende vragen:

Afgelopen weken heeft de fractie van de VLP meerdere berichten van inwoners ontvangen met 
vragen over het onderhoud van het openbaar gebied. Ter illustratie sturen wij u bijgaand enkele foto’s 
die wij hebben ontvangen.

Ook hebben wij gericht vragen ontvangen over het onderhoud aan de Mauriststraat, de 
Burgerhoutsestraat (zuidkant) en het fiets- en wandelpad aan de Pootlaan.      

Naar aanleiding hiervan hebben wij de volgende vragen aan de portefeuillehouder:       

1.      Hoe verhouden de bijgevoegde foto’s zich tot de gestelde kwaliteitsnormen die zijn vastgesteld 
voor de gemeente Roosendaal? Graag uw toelichting hierop.

2.      Hoe typeert het college het totaalbeeld van het openbaar gebied momenteel?

3.      Welke acties gaat het college ondernemen om in de wijken en dorpen het kwaliteitsniveau van 
het openbaar gebied meer op orde te brengen?

4.      Volgens de huidige projectenlijst van de Beheerkalender staat de Mauritsstraat de komende 
jaren niet op de planning voor onderhoud. Is het college bekend met de huidige, slechte staat van het 
wegdek en kunt u aangeven wanneer het onderhoud aan de Mauritsstraat op de planning staat?

5.      Is het college bereid te onderzoeken of het onderhoud aan de Burgerhoutstestraat (zuidkant) - 
welke nu gepland staat voor 2023 - eerder kan plaatsvinden en wel zo spoedig mogelijk na het 
gereedkomen van het nieuw te bouwen appartementencomplex ter hoogte van de voormalige zaal 
van Eekelen?

6.      Gaat op korte termijn het onderhoud aan het fiets- en wandelpad aan de Pootlaan aangepakt 
worden? Zo ja wanneer; zo nee, waarom niet en wanneer staat dit op de planning?

Bij voorbaat dank voor uw antwoorden. 

Namens de fractie van de VLP,

Wilbert Brouwers en Evelien van der Star

Wij beantwoorden de vraag als volgt:



Ad 1

De bijgevoegde foto’s komen overeen met de foto’s uit de CROW kwaliteitscatalogus openbare ruimte 
2018 die behoren bij de voor Roosendaal vastgestelde niveaus B resp. C.. Iedere fractie heeft deze 
catalogus ontvangen en kan zelf ook constateren of de door de raad vastgestelde kwaliteit 
overeenkomt met dit beeld en de bijbehorende omschrijving.

Ad 2

Het beeld voldoet aan het door de raad vastgestelde beeldkwaliteitsniveau.

Ad 3

Omdat wordt voldaan aan vastgestelde kwaliteitsniveaus worden geen aanvullende acties 
ondernomen. Wanner de raad  de niveaus wil verhogen, betekent dit een verhoging van de 
onderhoudsbudgetten. De consequenties hiervan zijn inzichtelijk. Zo zijn tijdens de thema-avond voor 
de raad, op 14 november 2018 , als voorbeeld de gevolgen van een verhoging van het 
kwaliteitsniveau  voor het groenonderhoud in beeld gebracht.

Ad 4

Op 26 augustus 2019 zijn op verzoek van de griffie de overzichtslijst van alle geplande projecten 
aangeleverd. In die lijst staat de Mauritsstraat als project opgenomen onder project 7772273. De 
uitvoering staat gepland voor 2020

Ad 5

Bij het opstellen van de beheerkalender wordt integraal naar projecten gekeken. Afstemming vindt 
plaats met diverse interne en externe disciplines, waarbij ook gekeken wordt naar een zo min 
mogelijke hinder voor de omgeving ( bereikbaarheid van de straten en wijken).

I.v.m. afstemming op diverse projecten in de wijk Burgerhout, kan het door u beschreven onderdeel 
niet eerder worden uitgevoerd.

Ad 6

Het fiets- en voetpad in de Pootlaan wordt ingebracht voor planjaar 2025 van de nieuwe 
beheerkalender,. Besluitvorming daarover vindt plaats in het  voorjaar 2020

Met vriendelijke groet,
Namens het college van burgemeester en wethouders,

I.M. Raaijmakers MSc. RC
Wethouder Beheer openbare ruimte


